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Zarządu

w sprawie stanu kanaltzacji deszczowej na terenie Osiedla ,,Lesisko"

Na skutek opadów deszczu, które miały miejsce 24 i27 czerwca2013 r., kolejny raz
doszło do za|ania posesji oraz piwnic i zabudowań gospodarczych między innymi na terenie
osiedla,'Lesisko'', a ponadto wystąpiły liczne utrudnienia w komunikacji na terenie miasta, w
szczegolności na skrzyzowaniu ulic Towarowej i Słowackiego (w rejonie sklepów ,,NasZ
Dom'' i ,'Kaufland") oraz w ciągu ul. Legionów.

W imieniu mieszkańców Zwracamy się z zapytantem o ustalenie, w jakim stopniu
pracownicy Urzędu Miejskiego, ktoruy zgodnie z zalłesem swoich obowiąków wykonują
czynnoŚci związane z utrzymaniem infrastruktury technicznej na terenie osiedla, ponoszą
odpowiedzialność za zaisttiaŁą sytuację. Zapytanie dotyczy równiez kadry kierowniczej, w
tym Pana Burmistrza, a zatem osób, które, jak z tego wynika, nie sprawują właściwego
nadzoru nad podległymi jednostkami czy pracowliikami. Liczne zaniedbania na ptzesttzeni
ostatnich lat, które w Znacznym stopniu przyczyniły się do powstania wspomnianych powyżej
szkód i za\<łoce{ komunikacyjnych, daj ą podstawę do formułowania takich wniosków.

Zwiększąąca się Iiczba niedroznych studzienek i ciągów |<analizacyjnych, brak
jakichkolwiek skutecznych działan zmierząących do ich udrożnienia pomimo wielokrotnych
interwencji' nieczystości pozimowe za|egające na drogach i chodnikach jeszcze w lipcu, zb1't
póżno ogłaszane przetargi dotyczące utrzymania czystości w istotnym stopniu przyczyntły się
do skutków opadów. Zadania tego typu pojawiają się corocznie, jednak w dalszym ciągu
wykonywane są wadliwie. Intensywnośó opadów nie może byó w tym przypadku
usprawiedliwieniem dla następstw zdarzenia, czego dowodem jest liczba studzienek
nieodbierających wody deszczowej od co najmniej kilkunastu miesięcy, a w niektórych
przypadkach nawet wielu lat. Mimo problemu zaistniałego w czerwcu br. do dziś nie
udrozniono studzienek w rejonach, które ucierpiały na skutek zalan, choć zadanie takie
powinno być wykonane niezvrrł'ocznie nawet bez interwencji mieszkancow. Należało takŻe
ustalió, w jakim stopniu do zniszczenprzyczyniła się trwająca budowa kana|izacji sanitarnej.

Notoryczne lekcewazenie wniosków mieszkańców zgŁaszanych bezpośrednio
pracownikom Urzędu Miejskiego, drogą mailową oraz w trakcie ogólnego Zebrania
Mieszkańców prowadzi do tego, że mimo mniej intensywnych opadów straty mieszkańców
stają się większe. Ponadto brak właściwego nadzoru nad firmami odpowiedzialnymi za
utrzymanie czystości sprawia, Że zanieczyszczenia systematycznie wpływają do studzienek.
Przykładem jest chociazby stan ul' Chrobrego czy Kołłątaja, gdzie, Z Llwagl na zadrzęwienie,
nieczystości powinny byó usuwane częściej. Nieczystości zalegające na drogach
powiatowych znajdujących się w granicach gminy świadczą dodatkowo o nieprzestrzeganiu
przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach'

I(onieczne jest zatem wykonywanie uzasadnionych wniosków mieszkańców, a takŻe
realizowanIe oraz egzekwowanie obowiązków wynikających z przywołanej wyŻej ustawy,
takŻew stosunku do organów powiatu i podległych im słuŻb.

Równocześnie prosimy o przesłanle, wtaz z odpowiedzią kserokopii dokumentacji
świadczącej o rodzaju i zakresie prac zwtązanych z przeg|ądem i czyszczeniem kanaltzacji
deszczowej na terenie Osiedla,,Lesisko" w okresie ostatnich 5 lat.
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